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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:1243 Säljakt

Varje år orsakar sälar skador på flera tusen fiskeredskap för ett mycket stort 
värde. I december 2014 rapporterade Havs- och vattenmyndigheten en total 
ekonomisk skada av sälar på infiskningsvärde på ca 33 miljoner kronor. 
Naturvårdsverket genomförde en utredning åt regeringen 2013 där det kom 
fram till att licensjakt på säl är möjlig. I dag får man enbart ha skyddsjakt på 
sälar. 

Det finns 25 000 knubbsälar i Västerhavet i svenska vatten. I Tanums och 
Strömstads vattenområden finns det ca 5 000 sälar. Många fiskare i Bohuslän 
har länge varit trötta på problemen med sälen och många anser att antalet sälar 
är för stort. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht: 

 

Avser statsrådet att ta några initiativ för att möjliggöra licensjakt på säl i 
Bohuslän och i övriga Sverige? 

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-19
Besvaras senast
2017-04-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


